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MØTEREFERAT    

STYREMØTE  SKJONG BÅTFORENING 

 

EMNE: STYREMØTE 

DATO: 2.2.10 

MØTT: RONALD NORDSTRAND, HENRIK BAKKEN, ARNE KLYKKEN, KJELL GJERDE, TROND 

REMØY,  

 

Møtet ble holdt hos Ronald. Vi diskuterte følgende saker : 
 

1. Arne gikk igjennom fjorårets regnskap. Foreninga har bokført kr 108000 på konto pr 
31.12.09. Regnskapet viser at foreninga går ut med et positivt resultat på kr 876 ved 
årsslutt. Foreninga løste inn en båtplass (bokført 5/11.09) til kr 10000. Dette medførte en 
midlertidig reduksjon i egenkapital. Foreninga sin økonomi er god. 

2. Foreninga har kjøpt tilbake en ½ plass fra Kennet Blomvik. Denne vil bli solgt videre for 
kr 10000 (+ index fra SSB), og bli tilbudt Oddbjørn Gjøsund, som den første på 
venteliste. 

3. Brev fra Kristian Skjong vedrørende moloen. Henrik lager utkast til svarbrev. 
4. Med bakgrunn i fremtidige investeringer vil styret foreslå å øke medlemskontingent og 

havneavgift med 100%. Disse satsene har stått uendret siden 2003. Dette blir tatt opp på 
årsmøtet som sak.  

5. Årsmøtet settes til Tirsdag 16 Mars kl 2000 ved PSS Catering. Vi vil invitere ordfører og 
Lars Petter Valderhaug som er formann i komiteen som arbeider med avhending til 
møtet. 

6. Valgkomiteen varsles. Formann og sekretær + en vara står på valg. Ronald ønsker ikke 
fortsette, Kjell gir signal om han kan ta formanssvervet.  

7. Havnesjef. Behovet for en dedikert vedlikeholdsansvarlig i havna må prioriteres. Dette 
må være en med god kjennskap til brygger og det tekniske anlegget rundt, som har 
interesse av å gå og følge litt med. Denne personen vil inngå i styret. Dette blir tatt opp 
som sak på årsmøtet. Valgkomiteen blir bedt om å se etter kandidater.  

8. Arkitekt Oddbjørn Gjøsund kontaktes. Spør om han vil tegne en prosjektskisse basert på 
de gamle planene med molo fra andre siden. Invitere han til et møte om dette er aktuellt. 

9. Det opprettes en liste over personer som ønsker nye plasser etter utviding. 
10. Stadig flere henvendelser fra medlemmer som ønsker breiere plass. Dette er pr idag 

vanskelig men vi må skaffe oversikt over hvem som ønsker hva og få det på ei egen liste.   
 

 
 
02.02.10 
Henrik ref. 
 


